
 

 

 

 

 

 

Datum: 10.11. 2022 

 

ZADEVA: Zabeležka sestanka s krajani Škofij s predstavniki 2TDK in Mestno občino Koper (MOK) dne 12. 
oktobra 2022 

 

Prisotni: 

Za MOK: Marinko Hrvatin 

Za KS Škofije: preds. Matjaž Čok 

Za 2TDK: Roman Mur, Ljubo Žnidar, Dejan Kmetič  

Krajani: Drago Segulin, Dorijana Saksida, Ivan Kramberger, Arko Rupnik, Dimitrij Zadel, Klavdijo Buzečan, 
Oskar Dodič, Iztok Klabjan, Izabela Blažičevič, Damijan Šavron 

 

Prisotni so s strani pripravljalca zabeležke (Dejana Kmetiča) seznanjeni, da se bo sestanek zvočno posnel. 

Začetek ogleda predora T8 in obrazložitev načina gradnje ob 13. uri, nato sledi sestanek v Dekanih. 

Matjaž Čok:  
Po desetletjih smo začeli graditi 2. tir in da nismo talci te gradnje, da se ti negativni učinki zmanjšajo. Območje 
za monitoring je premajhno, preozko, treba ga je razširit. Tudi če se ga ne razširi, se morajo krajani kjer prihaja 
do poškodb to prijavit in nato preko KS to podamo na MOK in oni naprej. Ne glede na to ali si v tem območju 
ali nisi. 1. Obveščanje je precej boljše, vsak teden se vidi razlika dinamike izkopov. Treba je odpret še debato 
kaj bi pomenilo, če bi se ukinilo miniranje ponoči. Ali je smiselno sedaj stisnit zobe in da gre v mesecu to mimo 
ali v tem primeru podaljšat ta čas na 3 mesece, da bi se to zgodilo. 2. Treba je vedet, da so mejne vrednosti 
pomembne, koliko se da tega dinamita noter, da je učinek pravi in da ni učinek preveč negativen. Tretja stvar 
pa je, da ko bo zgrajen 2. tir, da se tehnologija primerno umesti v tunele, da ne bo hrupa in problemov v zvezi 
s tem. Besedo predajam vam (investitorju). 
Mur: 
Dejstvo je da nam je že država skozi dokumente naložila kar precej monitoringov, ki jih izvajamo in vsi ti 
rezultato so vam po potrebi dostopni. Drugi del je ta, da dejstvo je da vplivi so in to ne zanikamo in dejstvo je 
da se trudimo, da jih v največji možni meri tudi izničimo, skozi samo tehnologijo gradnje kolikor je to le možno. 
In to se bo nadaljevalo tudi v prihodnje. Kot je bilo rečeno,. Se je komunikacija mizboljšala in če so kje možne 
izboljšave bomo to tudi naredil. Vse pritožbe, pripombe naj prihajajo sistematično skozi eno točko, to mislim 
da je sedaj vzpostavljeno,  komunikacija poteka preko KS našim kolegom, treba se je pa zavedat, da je nekaj v 
naši pristojnosti kot naročnika, nekaj pa je v pristojnosti izvajalca. In gradbišče je v pristojnosti izvajalca in v 
naslednji fazi, ko bomo zbrali vse te pritožbe, jih bomo kanalizirali na izvajalca, ki jih bo dolžan vse natančno 
preverit in po potrebi tudi poravnat, gradbišče je zavarovano, izvajalec ima za to vsa predpisana zavarovanja, 
mehanizmi so znani, samo na pravi način je treba to zapeljat. Mislim, da smo s tem štartal, s strukturiranim 
zbiranjem podatkov, mislim da se z naše strani odzivamo v najkrajšem možnem času. V tem času smo, kot ste 
omenili, da je vplivno območje preozko, smo se dogovoril za dodatne meritve, te so se tudi izvedle, se 
kontinuirano izvajajo naprej in po potrebi bomo to tudi razširili. Rezultati bodo na voljo in nato bomo videli 
kaki bodo koraki vnaprej. Še enkrat, treba pa se je zavedati, da smo naročnik in ne bežimo od te vloge, da pravi 
naslov za reševanje teh zadev bo pa izvajalec.  
Čok: 
A zadeve se bodo reševale preko vas? 
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Mur: 
Tako, preko nas, kot smo zadeve zastavili. Strukturirano preko tega kanala. Mi bomo pa naredil vse kar je v 
naši moči, da to čimprej pride do izvajalca in bomo bedel nad izvajalcem, da bo opravil tisto kar je dolžan 
opravit. 
Čok: 
Da se ne bodo te časovni zamiki preveč podaljšali, ker ko boste končali delat bomo mi še vedno imeli probleme, 
to mora biti hitro, saj je, le rad bi opozoril na to, da mora biti učinkovito. 
Kmetič: 
Mi smo odzivni, ko dobimo prijavo z vaše strani opravimo ogled s predstavnikom MOK, nato podamo prijavo 
naprej, izvajalcem pa damo jasno na znanje, da se tudi ogled z njihove strani opravi čimprej. 
Segulin: 
Mene zanima ena stvar, vi pravite da bo za vse posledice, ki bodo nastale na objektih nosil izvajalec. Zakaj 
danes tu ni izvajalcev, kako nam vi jamčite da bo izvajalec odgovoren, če tukaj ni nobenega od izvajalcev. 
Hrvatin: 
Bom sam odgovoril na del tega vprašanja, zakaj ni izvajalec zraven. Zato ker je nedvoumno dogovor podpisan 
med 2TDKjem in državo. In po pogodbi jamči za to tukaj. V praksi se je pokazalo, da ko smo imeli izvajalce 
zraven, da smo samo nekaj palumudili in v nekem doglednem času ponavadi nismo rešili nič. Sedaj, ko smo se 
tako odločili in imamo ves čas z naročnikom in investitorjem posla, zadeve dobro tečejo. Zato ker 2TDK 
odreagira v skladu s pogodbo z izvajalcem in se stvari dogajajo. Do tega trenutka moram reči, jaz se s to zgodbo 
ukvarjam 9 mesecev, moram reči da zadeve več ali manj tečejo, res da kdaj pride do nekega zamika tedna ali 
dva, tečejo kot je dogovorjeno. Ni nobenega razloga da bi delal nekaj kar ne gre. Dejstvo je, da so zadeve 
zavoravane in ni v interesu izvajalca, da ne bi karkoli opravil. 
Segulin: 
To pomeni, da je izvajalec seznanjen z zadevo kaj se dogaja na terenu? Bo zapisnik o tem kaj se pogovarjamo 
narejen? 
Kmetič: 
Bo. Današnji sestanek, kot sem povedal se snema, vsa vaša vprašanja bodo in bomo nanje odgovoril. 
Čok: 
Dobili smo zapisnik od prejšnjega, te dni. Zapisnik bo na voljo in ga bomo poslali. 
Segulin: 
Neki govorit, če ni izvajalca zraven, tega ki izvaja dela, je malo čudno. 
Kmetič: 
Tak je bil dogovor (opp. s predstavnikom MOK Hrvatinom, ki je predlagal, da izvajalcev ni na sestankih s 
krajani). 
Hrvatin: 
Bom razložil še malo bolj natančno. Vedno je prihajalo do nekih zamikov, enkrat je bil en predstavnik izvajalca, 
enkrat je bil drugi predstavnik izvajalca. Dosti bolj odzivno je sedaj, ko se dogovorimo z investitorjem, je hitreje 
kot je bilo prej. Vse je zapisano, odzivnost je večja zagotovljeno. 
Zadel: 
Vi se poznate, jaz sem prvič v tej konstelaciji. Povpraša kdo ima kako vlogo tu. Vse temelji na tem kdo bo 
povrnil škodo, ki bi, bo morebiti nastala? Kdo je tisti in kakšen je postopek, da se do tega pride? Marinko 
omenil si, da je to zavarovano, kdo je to zavaroval, na kakšen način in postopek uveljavljanja? 
Hrvatin: 
Jaz bom odgovoril na prvi del, na drugi naj investitor odgovori. Zakaj smo se odločili na takšen način 
sodelovanja, zato ker na začetku je bilo rečeno, da se ta gradnja izvaja od Črnega Kala pa do Vinjana. Se pravi 
imamo Gabrovico, Črni Kal, Dekane ipd. zadeve in se je na začetku pokazalo, da ko smo to sklicevali vse skupaj, 
da to nekako ne funkcionira in se ni dalo resno pogovarjat. Nato smo ugotovili, da je bistveno bolje, da po 
posameznih območjih organiziramo te sestanke. Tako da v preteklosti so bili sestanki vsaj 2x z Dekani, z KS Črni 
Kal, Gabrovico, s Plavljčani, sedaj imamo z vami z Zg. Škofij, tako da v nadaljevanju, če bo potrebno se bomo 
še dobili v taki sestavi oz. naslednjič bodo druge Škofije. Tu se počasi v bistvu že zaključuje, na tak način smo 
bistveno lažje prišli do konkretnih problemov za te ljudi, reševanje takih je bistveno bolj praktično, ker se pač 
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omeji na tiste, ki so tam. Ostalih nekatere zadeve niti ne zanimajo. Drugi del pa naj obrazloži 2TDK, kako je s 
temi zavarovanji, kako bo to potekalo. 
Zadel: 
Kdo ima tu kako vlogo, med izvajalcem, naročnikom in MOK? 
Hrvatin: 
Se pravi vsem je jasno, da občina v bistvu ni stranka v postopku, vendar takoj na začetku je bilo dogovorjeno z 
2TDKjem, da bo občina sodelovala, tole je bilo dogovorjeno že z mojim predhodnikom g. Božič Danijelom, tako 
da občina, njena naloga je da zavaruje interese krajanov, to je dejstvo. Hkrati pa se moramo zavedati, da je to 
projekt precej širšega pomena in da je vezan na evropska sredstva, na neko dinamiko, na neke roke, se pravi 
ni nekaj da zaustavimo. In skrbimo, da ne pride do šumov v komunikaciji, da se stvari s strani krajanov zares 
prenesejo naprej, da se zgodijo, stojimo za tem in da ni izgovora rekla kazala, ampak da je vse kar počnemo  je 
zapisano, vse je zavedeno. Se pravi vedno lahko preverimo kdo je kaj rekel, kaj ni rekel, kaj je bilo narejeno. Ta 
trenutek moram reči, da je velika večina stvari je bila v skladu s sestanki, dogovori tudi izpeljana. To je 
konkretno moja naloga. Naloga predsednika KS je da povezuje krajane, ker v preteklosti je bilo mogoče preveč 
tega, da ni bilo jasno kdo pije kdo plača (izvajalec, 2TDK, pa do MOK). Zdaj je ta komunikacija jasna, pomeni 
krajani- KS- MOK in nato 2TDK in ko je potrebno se dobimo vsi deležniki v tej zgodbi, se pravi da so zadeve 
jasne in čiste. 
Kmetič: 
Midva z Ljubotom Žnidarjem sva s strani 2TDK zadolžena za stik z vami krajani in za koordinacijo z MOK, KS, 
Županovo komisijo in vključiva naše inženirje po potrebi zraven. 
Mur: 
Moja vloga je da opravljam funkcijo vodenje projekta na 2TDK. Relacije so kristalno jasne, 2 TDK je investitor, 
ki ima podpisano pogodbo z izvajalcem, v tem primeru za odsek 2 in izvajalec mora v skladu z vsemi pravili 
ustrezno zavarovat gradbišča za vse morebitne poškodbe, napake, ki se zgodijo v času gradnje. To je splošna 
obligacija, ki jo izvajalec ima. To kar je bilo predstavljeno smo pa naredil nek sistem zajemanja vseh teh pritožb, 
ki jih kanaliziramo k nam skozi eno točko, da je to strukturirano, mi bomo pa poskrbel, da bo to šlo tudi do 
izvajalca in bomo skrbel, da bo izvajalec ustrezno odreagiral, saj je v našem interesu, da se to reši. To so take 
formalistične relacije.  
Zadel: 
Se strinjam, se opravičujem da preveč vrtam v to, kakšne so relacije med izvajalcem Kolektorjem in vami, kar 
se tiče tudi garancij. A je to točno znano na kakšen način je to zavarovano, kdo zavaruje to, je to zavarovalnica 
zadaj in na kakšen način se postopa v primeru reklamacij. 
Mur: 
Zadaj je zavarovalnica, verjemite mi da je bilo narejeno vse, da je to prvovrstno zavarovanje. Verjemite, da so 
imeli tudi veliko težav, da so tako zavarovanje pridobili ravno iz velikosti in potencialnih vplivov in tudi 
zavarovalnica ima potem pozavarovanje.  
Zadel: 

Poznamo, poznamo tudi, da so neki pogoji za uveljavitev zavarovanja, da imajo lahko neke limite, ali je to 

splošno znano, jaz verjamem, da to ni splošna znanost a ne? 

Mur: 

Verjamem, da to ni splošno znano. In zato bo tudi ena izmed nadaljnjih aktivnosti z naše strani ta, da bomo 

vse te zadeve, ki jih zaenkrat prenašamo na izvajalca, se bomo pa tudi mi kot 2TDK kot investitor, namen se 

sestati z izvajalcem in njihovo zavarovalnico, zato da nam predstavijo njihov način delovanja vključno s pogoji, 

ki jih bomo potem lahko predstavili tudi vam. Zavarovalnica je znana.  

Žnidar: 

Jaz mislim, da je zdaj striktno vprašanje, če nam bodo dali čisto jasne in zelo natančne podatke garancije. Prvo 

kar je mora izvajalec po pogodbi dati bančno garancijo. In on ima dela, vsa dela in tudi zadržana sredstva 10 

procentov, tudi še v času garancijske dobe, tako da je tu bi rekel zavarovanje višje nad to bančno garancijo, ki 

ima on tako ali drugačno ali tretjo, četrto. Tako, da ta moment res ne moremo dati jasnega odgovora. Tako da 
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tu, kar se izvajalca tiče, investitor ima, bi rekel, kompletno škarje in platno v rokah. Imamo zadržana sredstva 

in za odpravo vseh napak, za celotno garancijsko dobo in odprava vseh pomanjkljivosti, tudi če on naredi škodo 

v času gradnje, je to odprava napak oziroma pomanjkljivosti in tako naprej, je v tem segmentu.  

Zadel: 

Mogoče samo še to. Jaz vam vse verjamem, ampak mogoče povem, da sem se s tem ukvarjal večtirno pa vem, 

da temu ni tako. Samo zato sem spraševal, da bi malo več povedali. 

Rupnik: 
Moram pohvaliti, da imate tu organizirano zelo dobro zadevo. Moram pa povedati, mi imamo že eno slabo 
izkušnjo, nam so delali že tunel v Dekanih in tam smo ostali pravzaprav res na koncu sami z izvajalcem in tam  
nismo dobili čisto nič, popokale so fasade. Tako da tule vidim, da so koraki naprej, ampak isto je bilo takrat z 
SCT, vse garancije, na koncu pa smo ostali sami z njimi. Samo upam, da se tu ne bo ponovilo, zdaj vidim, da se 
stvar lepo pomika naprej. Takrat, ko so prišli, glejte ni bilo čisto nič od tega. Za primer, jaz sem dobil eno hruško 
betona, za celo fasado, ki je popokala na celem. Moram reči, da imamo že nekateri slabe izkušnje s to zadevo. 
In moram reči, takrat je dosti manj rukalo kot sedaj. Tako da sedaj res izgleda, da je komunikacija pravilna, da 
bo šlo tako naprej, imamo pa res že slabe izkušnje, tako da nas tu mogoče razumite. 
Hrvatin: 
Predno dam drugim besedo naprej bi rad tudi sam se navezal na to, prav zaradi tega, kar smo ugotovili na 
terenu, smo ta pristop, to komunikacijo spremenili, da se lahko od začetka, da so stvari jasne, da se lahko tudi 
krajani vsi seznanijo kako potekajo zadeve in da so tudi informacije in vprašanja v najkrajšem možnem času 
posredovani naprej. 
Čok: 
Moram nekaj vprašat. Vplivno območje je 80-100m, ampak tiste hiše, zmenili smo se da si jih bomo ogledali, 
ampak formalno niso v vplivnem območju, kako te garancije vplivajo na te zadeve, da ne bo kasneje, čez 10 let 
kakšnih težav. Se da to zapisat, naredit kak sklep. 
Mur: 
Tudi ta zadeva bo predmet tega sestanka med nami kot naročnikom in izvajalcev in da bomo zraven vključili 
tudi zavarovalnico zato da odreagiramo. Tisto kar je kolega želel povedat, če sem ga pravilno razumel je da 
imamo dvojno zavarovanje. Ni samo zavarovanje tisto splošno, ki ga izvajalec mora imeti po zakonu, ampak 
tudi, da ima še naročnik škarje in platno v rokah z zadržanimi sredstvi, kar pomeni, da mi njemu ne plačujemo 
vseh stvari sproti, ampak en delček odtegujemo, ki bo sproščen na koncu, ko bo poravnal vse obveznosti, ne 
samo zgradil objekt kot tak, ampak poravnal tudi vse ostale obveznosti, vključno z eventualnimi 
odškodninskimi zahtevami in tako naprej. 
Čok: 
Kako pa bo z hišami izven formalnega vplivnega območja? 
Mur: 
To bomo pa še preverili kako, z zavarovalnico. 
Hrvatin: 
Ali lahko sprejmemo en sklep, seveda če se krajani strinjajo, da se oblikuje tak sklep, v katerem se 2TDK na 
današnjem sestanku zaveže, da po pogovoru z zavarovalnico in izvajalci se potem pouči krajane kako in kaj 
naprej. 
Mur: 
Tako. Bomo predstavili ta sistem, da boste z njim seznanjeni in ga boste lahko nato aplicirali.  
Krajanka (Zg. Škofije 68?): 
To območje ki ga boste omejili oz. razširili, ne glede na to ali bo to 80 ali 120m, hiše na Zgornjih Škofijah so 
nove in stare hiše, lahko je nova hiša v 80 metrih ali pa stara v 150 in je tista stara še vedno bolj podvržena 
vplivom miniranja, tako da bo to treba res pogledat in razdelat. Lastnosti starih hiš so drugačne. 
Hrvatin: 
To mislim da govori tisti sklep, ki smo ga sprejeli prej. V času gradnje se je ugotovilo, da se je z gradnjo začelo 
nekoliko neposrečeno, premalo z informiranjem krajanov. Namreč ko se je pripravljal lokacijski načrt in je 
minilo preveč časa od takrat, stvari so se pozabile, nekatere stvari niso bile znane, tako da morebiti kak mesec 
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prepozno in kljub temu dovolj zgodaj, ker nič ni zamujeno, zato da se to gradnjo predstavi taka kot je v resnici 
in da se krajani poučijo o vsemu temu kar jim pripada, na koncu koncev se to dela in gradi za ljudi. 
Zadel: 
Bom povedal to kar sva se z gospodom pogovarjala po emailu. Nikdar ni bilo rečeno, da se bo to miniralo, da 
bo to povzročalo potrese, tako da ljudje, kot je rekel tudi predsednik KS, smo za to, vemo za kaj se gre, nobeden 
ne negira tega, vendar nikdar nam ni bilo predstavljeno, da se bo to miniralo in povzročalo potrese, kar se tudi 
dogaja.  
Krajan: 
To je bilo rečeno na KS, kjer smo imeli ta sestanek in je bila prošnja 2TDK da bi vrtali (opp. s svedrom), to 
debato smo pričeli že pred 5-6 leti. 
Čok: 
Ta debata je bila tudi kasneje, ko smo imeli zbor krajanov, zakaj se ne more le vrtat in so to odgovorili in to 
lahko povedo še enkrat če hočete. Te debate so bile. 
Zadel: 
Gre za stopnje po neki lestvici in si ne znamo predstavljat kaj to pomeni.  
Čok: 
Lahko obrazložite zakaj vrtanje da ali ne, zakaj miniranje da ali ne, če lahko še enkrat obrazložite. 
Mur: 
Tehnologija je bila tudi predpisana, mislim da skozi gradbeno dovoljenje, to lahko tudi še predstavimo, takrat 
je bila določena kakšna bo vrsta tehnologije. Dejstvo je, da potem običajno lahko, ni pa nujno, izvajalec sam 
še izbere določeno tehnologijo v smislu hitrejšega napredovanja in tako naprej. Ne toliko o nekih vplivih na 
okolje, ampak tudi to je možno spremeniti. Tukaj se je razmišljalo, da bi se tudi frezalo. Pa se je na začetku to 
tudi poskušalo, pa je bila tako trda kamnina, da enostavno ni bilo nobenega uspeha. Potem je bilo rečeno, da 
bodo prišli neki drugi stroji, pa so bile tudi tehnološke težave. Vidi se tudi s samim pikiranjem, da je to še 
bistveno bolj moteče kot pa miniranje, vplivi so, od tega ne bežimo, to je dejstvo, ampak s čimerkoli bi delali 
so vplivi. Samo pikiranje je pa še bistveno slabše, ker imate pa permanentno ves čas te zvoke. Mogoče so malo 
nižje frekvence. Tukaj so pa pač viški skoncentrirani v čas miniranja, tako da te zadeve so bile opredeljene že 
daleč prej pred nami. Zdaj kar poskušamo, delamo vsi skupaj, tudi z izvajalcem. Tudi izvajalec poskuša  
potegniti optimum za sebe, zato ima naložene raznorazne monitoringe s katerimi se spremlja. Tisti, ki so 
obvezni se izvajajo ves čas in ki so bili predpisani že v preteklosti. Sedaj imamo še druge monitoringe, ki smo 
jih razširili ravno zaradi tega, ker vidimo, da so vplivi večji. Tako da, tukaj bomo poskušali narediti vse, kar je v 
naši moči za to, da te vplive zmanjšamo na najvišjo možno mero. Upam, verjamem, veliko potrpežljivosti se je 
že izkazalo z vaše strani in en znaten del smo že izkopali. Jaz verjamem, da bomo pa relativno hitro iz teh 
območij, ki so toliko moteča. 
Krajan: 
Kaj pa lahko vi naredite, da zmanjšate te vplive na to območje, ste rekli, da boste poskušali? 
Mur: 
S tem, da ko se minira, da se izvajalca ne pusti, da bi miniral večje območje kot je predpisano, ker izvajalec teži 
po čim večji učinkovitosti in se ga zato neprestano vsak dan, dnevno spremlja, da ne minira prevelikega 
območja. Ker večje območje pomeni tudi večje vplive. Če po domače povem če vrtajo globoko, da je 
predpisano, da je to meter in pol, da ne gredo potem na dva ali pa tri metre. 
Krajan: 
Meni nekaj tukaj ne gre skupaj. Zadnjič smo na sestanku govorili, da se bodo bolj zmanjšali ti vplivi. Moram 
povedati, da ste rekli, da boste apelirali na izvajalca, da zmanjšate te vplive. Ko sem prišel domov in čez par ur 
je  bilo to še hujše in tudi v naslednjih dneh. Zdaj, koliko ste vi vplivali, bi res, pa vas ne morem obsojati, ampak 
bi pa res prosil, da vplivate, če imate to možnost. Ker živeti na takem območju, kjer se dnevno po pet, šestkrat 
in te detonacije so sedaj še bolj pogoste, več detonacij je kot je bilo na začetku, bolj močne so, je to kar 
zahtevno za prenašati. 
Mur: 
Glejte, eno so ti vplivi za zmanjšanje teh vplivov na samem izvoru, to kar sem rekel, drugo je kar bistveno vpliva 
na to je oddaljenost od lokacije. Debelina nadkritja, se pravi koliko imamo tega in to se spreminja ves čas. Tako 
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da enkrat so vplivi manjši, potem naenkrat postanejo večji, z oddaljenostjo se zmanjšujejo, nam je ključno, da 
čim prej pridemo iz tega območja, ko verjamemo da se vam bomo potem ognili. Največ kar lahko naredimo na 
viru je to, da izvajalca neposredno nadzorujemo ves čas, da ne pretirava. Drugo je pa da skozi neke fizikalne 
zakone, na kar pa ne moremo vplivati, vzamete v zakup, da v določenih območjih bo tega več in bolj kot bomo 
oddaljeni in več kot bo nadkritja manjši vplivi bodo. 
Šavron: 
Glede na to kar kolega govori se verjetno prav dosti ne bo spremenilo, izvajalec bo imel več ali manj svoj ritem 
in to vas bi vprašal kje smo sedaj? Kakšen je predviden čas še s tem ritmom, ki verjetno ne bo drugačen kot ga 
imajo, kdaj bo ta zadeva prebita ob predpostavki, da se ne spremeni, koliko časa bo še to trajalo? 
Mur: 
Na levi strani imamo za Plavje, na desni imamo Škofije in predvidevamo, da v naslednjem mesecu pridemo 
naprej za 150m. 
Hrvatin: 
To so 4. Škofije. Da razumete jaz štartam tu kjer je Sekolič in tu je sedaj konec 4. Škofij. To kar vidite rdečo 
pomeni da tunel ni miniran v celoti (kalota), modro je spodnji del tunela (stopnica). Rumena barva pomeni 
dela v okrobru, zelena v novembru, se pravi da je do konec novembra končano vse. Najhujši del je narejen. 
Šavron: 
Koliko časa, če se eventuelno nič ne spremeni, bo to trajalo in kje ste sedaj? 
Hrvatin: 
Pokaže na karti. 
Čok: 
To bo trajalo še mesec, tri tedne. 
Krajan: 
Pred 14 dnevi je bilo rečeno, da se bo to umirilo in res en teden je bilo mirno. Te tri dni so spet začeli spet kot 
prej, se pravi zakaj je temu tako. 
Mur: 
Bom preveril, na pamet ne vem. To sliko vam lahko pošljemo in pogledate. 
Krajan: 
Ali se bo nočne ekipe prestavilo iz T8 na T2? se bo to tu naredilo ali ne? 
Kmetič: 
To se je zgodilo na Plavjah, kjer smo iz T8 prestavili izmeno na T3, prav zaradi tega nadkritja, ki je bilo tam 30m, 
pri vas je več kot 100m. 
Hrvatin: 
Zadeva je drugačna. Sedaj se je ugotovilo, tu na Plavjah se je res z deli ustavilo ponoči, vendar se je zmanjšalo 
napredovanje za več kot 50%. In potem je tu še ena zadeva pomembna, v Plavjah je bilo nadkritja 30m, tu je 
dosti več. 
Krajan: 
Mislim, da bi nam krajanom bilo lažje preživet da bi se dlje delalo vendar z manjšimi vplivi. Ali pa da bi se vsaj 
zmanjšalo. En teden, 10 dni je bilo dokaj umirjeno, sedaj ni več. 
Šavron: 
Mogoče da bi bila zadnja ob 22ih zvečer in prva ob 6ih zjutraj, mislim da bi bilo to sprejemljivo. 
Žnidar: 
Mi smo imeli tudi že na mizi, kot na Plavjih, da se tudi pri vas prekine nočno delo. Izkušnja od tam je, tam smo 
zmanjšali delo za 12 ur, se pravi za 50%, učinek pa ne dosega niti 40%, zaradi vzpostavitve začetka in konca, 
tehnološko, pri samem izkopu predora. Če bi šli tu, kjer smo že bolj v zaključni fazi kar se tiče samega prehoda 
skozi naselje, bi to občutno podaljšal čas del in je dejansko sedaj tu kar smo videli tudi danes, da so spodnji del 
stopnice napadli iz več strani, to se pravi da se pospeši vplivno območje, hrupa in tresljajev na določenem 
segmentu in zaradi tega bodo sedaj stopnico začeli s treh napadnih mest, se pravi miniranje spodnjega dela, 
ki je milejše. Zadnjič so bila vprašanja eno miniranje je manj močno in eno bolj, v kaloti je miniranje močnejše, 
v stopnici je manj močno. In v tem delu je absolutno naš predlog, da gremo tu čimprej v najkrajšem možnem 
času naprej in da se potrpi še mesec in pol in da smo dejansko tu pri vas mimo in tako zadevo elegantno rešimo. 
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Ker če se ponoči ne dela, si pa podaljšamo zadevo ne iz dveh na štiri mesece ampak na šest mesecev, to je pa 
slabo in za izvajalca, kot investitorja in na koncu tudi za vas. Tako da poskušajmo se z vseh strani uskladit in 
najdet najboljšo rešitev. Predlog je zaenkrat tak, da poskusimo it čimprej iz tega vplivnega območja it ven.  
Šavron: 
Super. Se strinjam. 
Segulin: 
Ampak, mi se bolj bojimo za posledice, ki bodo nastale zaradi tega intenzivnega miniranja. Sej to je logično, da 
bi tudi mi radi da bi vi čimprej šli, ampak se morate tudi obvezat, da če bo nastala škoda na objektih, da bo to 
nekdo potem plačal in če tega ne naredite potem pomeni da nismo na isti valovni dolžini. 
Hrvatin: 
Sklep je bil tak. 
Krajan: 
Ne it na račun intenzivnega miniranja in vrtanja da ste čimprej skozi, ker je vprašanje kakšni bodo odzivi na 
površju na stanovanjskih objektih. Če ne drugo bi bilo dobro preštudirat, da se ljudje intenzivno odzovejo, da 
imate izvajalci oz. investitorji podatek o tem ali se je zaradi tega povečalo število poškodb recimo na starejših 
objektih ali temu ni tako, če ni tako potem smo mi vsi za to, da greste čimprej skozi. 
Mur: 
Intenzivnosti se ne povečuje. Ohranja se tako kot je bilo prvotno predvideno. Mi ne intenziviramo del zato, da 
bi šli hitreje skozi, delamo po osnovnem principu, po osnovnem planu, tisto kar je bila opcija pa je bila to, da 
bi se dela upočasnilo, vpliv je časovno bistveno večji na časovni potek, medtem ko je sam vpliv miniranja enak, 
samo v daljšem časovnem obdobju. Seizmično je isto. 
Krajan: 
Če je to tako potem je jasno, da je vaš predlog sprejemljiv, da se gre čimprej skozi. Razpoke če bodo kje bodo 
in niso odvisne od intenzitete in da ponoči ne delate. 
Mur: 
Točno tako. Mi ne hitimo in bolj intenziviramo gradnjo, mi delamo na tak način kot je bilo prvotno predvideno. 
S tem bi samo upočasnili gradnjo in delamo dlje časa vplivi bi bili pa enaki, zato ne bi bilo nič drugače. 
Zadel: 
Vplivno območje ste določili na 100m, sedaj ugotavljamo da je to večje, širše in kaj to sedaj pomeni, tisti ki 
imajo oz. imamo hišo čez 100m in se pojavljajo neke zadeve. 
Mur: 
To je tisto kar smo rekli da bomo preverili in hkrati povedali, da vse kar je bilo izven vplivnega območja, da 
smo se dogovoril za dodatne meritve izvajajo, ki se tudi že izvajajo. 
Čok: 
Definicija vplivnega območja vpliva na te garancije. 
Blaževič: 
Jaz sem poslala na 2TDK in KS dne 21.9.2022 prijavo o razpokah, ki nastajajo in do danes nisem dobila 
nobenega odgovora. 
Kmetič: 
Sem vas zabeležil in bomo preverili. 
Krajan: 
Tudi dokazno breme, kako bomo sedaj dokazovali da so te sedaj nastale, to bodo lahko rekli da so stare 
razpoke, ker noben ni šel pogledat objektov predno se je pričela gradnja. 
Blaževič: 
Na KS smo dali priloge, prošnjo za monitoring. 
Krajan:  
Jaz bi predlagal še eno stvar, da vsaj tisti, ki so sedaj bližje bodoči trasi, če imate merilne naprave, da se 
enostavno to montira in da če se preseže, da se sporoči te zadeve. To je najbolj pošteno. 
Krajanka: 
Meni so sedaj namestili to napravo, sedaj ko je že vse popokano. 
Krajan: 



 

 

8 

 

 

Sedaj se pomikajo proti našem naselju, teh cca 50 hiš na tistem koncu. In bi bilo dobro da namestijo te 
instrumente. 
Hrvatin: 
Samo trenutek naj ga. Blaževič pove naprej, da ne bi ostalo preslišano. Vi ste rekli  da ste podali prijavo 
21.9.2002 na KS, ste to poslali po emailu ali po pošti. 
Blaževič: 
Po emailu in poslali tudi slike. 
Kmetič: 
Sem ga našel in izvajalec je bil pozvan na ogled in 26.9. opozorjen na to in očitno ga bomo morali še enkrat 
pozvat. 
Blaževič: 
Sama nisem prejela informacije ne z ene ne z druge strani. Prosim za povratno informacijo. 
Zadel: 
Mal sem si zabeležil. Sklep smo sprejeli, le še kako: način dokazovanja škode vključno s temi vplivnimi območji, 
kdo je dolžan povrniti škodo, kako je zavarovana, način prijavljanja škode, potrebni koraki in dokazila in pa 
časovnica. Potem pa še ostalo, kaj to pomeni za naprej, kdo je potem partner, ko je to enkrat že v obratovanju 
in če se bodo pojavljali tresljaji in karkoli drugega, 2TDK ali SŽ Infrastruktura? 
Mur: 
V nadaljevanju bo partner 2TDK, kot koncesionar. 
Zadel: 
Na kakšen način se bo postopalo, če je to 2TDK in je pomemben tudi način kasnejših reklamacij. 
Hrvatin: 
V informacijo vsem, da ne bi slučajno mislili, da nič ne poteka, da se nič ne dogaja. S strani MOK je bilo 2TDK 
naročeno sledeče, da se loči prvo vplivno cono, drugo vplivno cono in tiste, ki so izven vplivne cone, da se 
naredi kataster, da skupina iz 1. vplivnega območja in 2. območja poteka po normalnem postopku, kar je izven 
vplivnega območja, da se naredi seznam vseh tistih krajanov in se gre k vsakemu, pogleda in se nadaljuje 
naprej, kot je sedaj povedal Dimitrij, daleč od tega da to ne bi delali, ampak tega do tega trenutka nismo imeli 
prilike tej skupini to povedat, ker namreč v Dekanih so te zadeve že mimo, v Plavjah je relativno malo tistih, ki 
so izven vplivnega območja in imajo težave, mogoče so dva trije, mislim da jih ni več. V Zgornjih Škofijah je ta 
številka nekoliko večja, morate pa se zavedat, da se je to začelo po nekem določenem času, v tem času smo to 
upoštevali in se tudi ustrezno dogovorili z 2TDKjem, da se bo to ustrezno obravnavalo za tiste, ki ste izven 
vplivnega območja. In to bomo naslednjič, recimo v roku 14 dni imeli odgovor in vas bomo obvestili. Stvari se 
ves čas dogajajo. 
Zadel: 
Vemo kje je »keč«, v detajlih, na kakšen način do tega pridet, nič osebnega. 
Hrvatin: 
To je informacija Dimitrij. Tu je tudi predsednik KS ves čas seznanjen, da gremo dva koraka naprej, ker vem kje 
so strahovi, monitoring je jasen, izven ni več monitoring in se pelje postopek naprej, sej zadeva je jasna. 
Zadel: 
Monitoring ti bo rekel vse je v mejah normale in? 
Krajan: 
Jaz bi predlagal, da zastavimo konkretna vprašanja in zahtevajmo konkretne odgovore nanje. 
Čok: 
Ko boste postavili vprašanja, lahko jih zastavite že sedaj. Teh je bilo že kar nekaj. 
Krajan: 
Vi morate imeti eksaktne odgovore, ne smete reči nimamo odgovorov. Če ste imeli podobne sestanke v 
Dekanih bi morali letet ti odgovori ven. Ne jemat to kot očitek. 
Mur: 
Ne jemljemo to kot očitek ampak kot zelo dobro. Podajte ta vprašanja. 
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Zadel: 
Da se razumemo meni je žal, da se moramo s tem ukvarjat, sej nismo še tukaj, ampak saj veste kako je to, 
problem je kdo bo prevzel odgovornost in detajli kako se bo to delal, formalnosti in tako naprej. 
Mur: 
Kot naročnik želimo samo to, da razumete, da se ne izmikamo, naredimo vse kar je v naši moči, da to 
zagotovimo, gradbišče je zaenkrat izvajalčevo in ni naše, to kar bo v nadaljevanju pa je jasno, da bo 2TDK tisti, 
kot nosilec koncesije, ki bo v prvi vrsti odgovoren za vse te zadeve. Se pa strinjam ja, rabite jasne odgovore in 
potrudili se bomo da jih damo in da tiste, ki imajo te dolžnosti, da jih pozovemo, da se tega lotijo in tukaj 
vidimo našo največjo vlogo. 
Hrvatin: 
Zadevo bi počasi zaključil, prosim za pripravo odgovorov v najkrajšem možnem času ter zapisnik. 
Mur: 
Če sem dobro razumel boste pripravili vprašanja in mi odgovore in tisto kar smo dolžni pa v 14 dneh. 
Segulin: 
Sam bi imel le še eno vprašanje. V kakšnem roku lahko pričakujemo, tisti ki smo že sedaj oškodovani in zadevo 
prijavimo, ogled teh poškodb. 
Mur: 
Nekaj je bilo že opravljeno z naše strani. 
Kmetič: 
G. Drago verjetno mislite s strani izvajalca, ker mi smo odzivni in pridemo na ogled v najkrajšem času. V primeru 
ge. Blaževič smo mi 23.9. podali prijavo naprej izvajalcu naprej, naš sodelavec jih je opomnil še 26.9. in očitno 
še vedno ni prišlo do tega. Takoj jutri bomo opozoril na to, se pozanimal in javil kako je s tem. 
 

Zaključek sestanka ob 15. uri. 

Zabeležko zapisal: Dejan Kmetič, PR 2TDK 


